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【HKBU inaugural Art Futures Awards recognise exceptional young artists 】

On 20 December, the inaugural “Art Futures Awards”, co-organised by HKBU 
Academy of Visual Arts and the art organisations art-at-all and IAE (HK), announced 
the winners at the Award Ceremony held on the Kai Tak campus .

Congratulations to Miss Erina Yoshimura, a highly talented young artist from Kyoto 
City University of Arts, Japan, for clinching the first prize . Miss Lau Jin-ki from the 
Hong Kong Art School was presented the “Chan Kwan Biu Memorial Foundation” Art 
Futures — Hong Kong Prize 2023 while Miss He Chen from HKBU was awarded the 
“Simon Suen Foundation/ Sun Museum” Art Futures — Hong Kong Prize 2023.

The Awards aim to celebrate the achievements of outstanding emerging artists, and 
to recognise recent graduates in Asia who perform exceptionally in visual arts and 
associated contemporary art practices . The award ceremony was also attended by 
internationally renowned guests and judges.

【浸大首屆「藝術未來—亞洲傑出畢業生獎」公布獲獎名單 】

浸大視覺藝術院和藝術團體art-at-all及IAE(HK)合辦的首屆「藝術未來—亞洲傑出畢業
生獎」），於12月20日在浸大啟德校園舉行頒獎禮 。

恭喜來自日本京都市立藝術大學的優秀年輕藝術家吉村衿菜小姐，獲得一等獎 。來
自香港藝術學院的劉彥希小姐獲頒「陳坤標紀念基金」藝術未來—香港獎2023，而來
自浸大的賀晨小姐則獲頒「孫少文基金會／一新美術館」藝術未來—香港獎2023。

「藝術未來—亞洲傑出畢業生獎」旨在肯定在視覺藝術和當代藝術相關領域有突出表
現的應屆畢業生的成就，並培育優秀的新晉藝術家 。一眾享譽國際的嘉賓和評委應
邀出席頒獎禮。

Academy of Visual Arts, HKBU 視覺藝術院
Art Futures Asia
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